
ACTA 21 DE Gener del 2025 

Assistents: Jordi, Elena, Carlos, Ana, Fernando, Esme, Albert i Núria 

Hora: 21h 

Ordre del dia: Subvencions 

Es comenten les subvencions demanades el curs passat: Jocs de pati, Formació i 
gegants. 

Només es van donar per Jocs de pati i Gegants. 

Es van rebre els diners cap a final de curs ( Juny) 

Jocs de pati, s’han gastat 500€ amb un bibliopati per primària, carretons per infantil, 
pilotes, aros, etc 

Núria comenta que a la factura dels 500€ surt que s’han comprat dos bibliopatis. Es van 
comprar a una editorial que no ven els carros a empreses privades. AFA farà refactura a la 
Forquilla (cooperativa que gestiona menjador de l’escola) perquè un dels carros el compra 
la Forquilla. Es va pactar amb l’escola que,  tant a l’hora del pati del matí, com l’hora del 
menjador es podran fer servir els dos carros. 

Ara la Forquilla, s’encarrega de comprar el material restant que arriba aquesta setmana, 
els carretons, pilotes, aros, etc 

Surt a debat la biblioteca i si s’està fent ús del bibliopati. Com a junta es diu de fer email a 
l’escola per fer consulta. Es proposa fer un taller per el dia de la Pau (30 de Gener) i obrir la 
biblioteca a les famílies per explicar un conte i fer una manualitat perquè quedi a la 
biblioteca de l’escola. 

Jordi es compromet a fer consulta via email a l’escola. 

Es parla de la subvenció per gegants, que van ser 150€ que no s’han gastat. Ara s’hauran 
de retornar. 

Es decideix finalment fer una única subvenció com a projecte general, englobar-lo tot junt 
demanant: jocs de pati, material per els gegants (panyoletes), eines per l’hort, material 
tangible per festes, etc i sobretot per formacions. 

S’ha comentat de fer la subvenció de 1000€ per gastar 2000€. En parlem i ja només per 
formacions/xerrades a les famílies ja puja a 1000€. 

Albert comenta si és possible demanar subvenció per la insonorització del menjador i així 
que no hi hagi tan soroll durant l’àpat. 

Aquest divendres, Carlos, Elena i Núria, llegiran bé tot i intentaran redactar-la. Es comenta 
que les persones que fan les subvencions siguin les que fan el seguiment i la justificació. 

Per últim Ana, responsable del Instagram i membre de la comissió de comuniqueiters, 
comenta que ha fet per escrit una petita normativa i bones practiques de la xarxa social. 

Aviat ho farà arribar a la Junta. 

També farà una petita entrevista amb fotografies a la nova junta de l’AFA. 


